Notice No.: 1819022



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk Tel: 2817 1764

Fax : 2855 8420

2nd October, 2018

Yours sincerely,

Dear Parents.

Student survey on physical and mental health - 'Walk in Joy'

In order to promote students' physical and mental health, help enhance their resilience and foster the development of a positive self-concept, the school is organizing *Walk in Joy* project jointly with Baptist Oi Kwan Social Service in this academic year. A series of informative and preventive programs will be held throughout the year.

We would like to have a pulse of students' mental and physical health and to collect more information for the programs. Therefore, a student survey is to be conducted on 3rd October, 2018 during the class teacher period and it will last for about 20 minutes. Please be reassured that the data collected will be kept confidential and it will not be disclosed to any outside parties.

If you have any objection or enquiries, please contact the class teacher on 2817 1764.

Thank you for your attention.

To: St. Clare's Girls' School

Student survey on physical and mental health Walk in Joy'

Mrs. Cherry Chan
Principal

Notice No.: 1819022

We have read the above letter and are aware of the arrangement of the Student survey on physical and mental health.

Student Name	Parent's Signature
Class & Class Number	Date

Notice No.: 1819022



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail: info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

敬啟者:

身心健康推廣計劃 - 「Walk in Joy」計劃

為增强同學的抗逆能力,培養正面的自我形象,從而促進身心健康,本校與浸信會愛羣社會服務處推出「Walk in Joy」計劃,當中包括不同的教育和預防性活動,評估及小組活動。此計劃中的評估部份,目的在於了解學生的情緒健康狀況。學校將安排貴子弟在10月3日班主任時間填寫一份關於青少年情緒狀況的問卷,填寫問卷時間不會多於20分鐘。所收集的資料只用於「Walk in Joy」計劃中,個人資料將絕對保密。

如對上述問卷調查有任何查詢,請致電 2817 1764 與班主任聯絡。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零一八年十月二日

